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   Protokół I sesji 

VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  21 listopada  2018 roku 

 

                Obrady pierwszej  sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

10
00

 i trwały do godzinny 11
15

. W obradach sesji uczestniczyło 15  radnych zgodnie z listą 

obecności.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Elekt 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

6. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

7. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

8. Iwona Boratyn- Rzecznik Prasowy Gminy, 

9. Konrad Kokowska – Adwokat, 

10. Paweł Sobczyk – Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej we Włoszczowie  

 sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezes Spółki  PGKiM oraz   mieszkańcy. 

 

Pan Grzegorz Dudkiewicz Przewodniczący Rady poprzedniej kadencji powitał wszystkich 

obecnych na sesji. Poinformował, iż Komisarz Wyborczy zwołał pierwszą sesję Rady 

Miejskiej we Włoszczowie VIII kadencji, a do czasu  wyboru Przewodniczącego Rady obrady 

prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na sesji. Jest nim Pan Roman Sybis. Pan Roman 

Sybis został  poproszony o poprowadzenie obrad.   

Do punktu 1  

Roman Sybis  -Cyt. „Wysoka Rado otwieram pierwszą inauguracyjną  sesję Rady Miejskiej  

we Włoszczowie VIII kadencji, zwołaną przez Komisarza Wyborczego  w Kielcach III  

postanowieniem z dnia 9 listopada 2018 roku. 

Witam wszystkich Państwa przybyłych na dzisiejszą uroczystość, szczególnie serdecznie 

witam tych Radnych, którzy zdobyli mandat po raz pierwszy, witam Pana Burmistrza 

Grzegorza Dziubka, Pana Sławomira Owczarka Dyrektora Biura ds. Inwestycji, Panią 

Sekretarz Gminy Henrykę Skibę, Pana Skarbnika Gminy Dariusza Górskiego. Witam 

serdecznie Naczelników i pracowników Urzędu Gminy Włoszczowa obecnych na dzisiejszej 

sesji. Serdecznie witam Dyrektorów, Kierowników jednostek organizacyjnych, Komendantów 

Straży Pożarnej, Policji, witam serdecznie Państwa Sołtysów oraz wszystkich pozostałych 

Państwa przybyłych na dzisiejszą, uroczystą sesję Rady mieszkańców miasta i gminy.  

Szczególnie serdecznie witam Pana Pawła Sobczyka  Przewodniczącego Miejskiej Komisji 

Wyborczej we Włoszczowie.  

Szanowni Państwo Przewodniczenie pierwszej, inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej jest dla 

mnie wielkim zaszczytem i honorem. Dzisiaj radni oraz Pan Burmistrz złożą ślubowanie. 

Wyrażam głębokie przekonanie, że praca i działanie nowych władz samorządowych 

przyczynią się do dalszego rozwoju naszej małej ojczyzny oraz będą tworzyć warunki dla 

wspaniałej i pomyślnej przyszłości naszych mieszkańców. Tego serdecznie życzę naszej 

społeczności. Szanowni państwo, w tej chwili przystąpimy do punktu związanego z 

wręczeniem przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej we Włoszczowie nowo 

wybranym radnym zaświadczeń o wyborze. Zapraszam do stołu prezydialnego najmłodszego 

wiekiem radnego Piotra Turczyńskiego.”    

Do punktu 2 

Przewodniczący obrad Roman Sybis - poprosił pana Pawła Sobczyka Przewodniczącego 

Miejskiej Komisji Wyborczej we Włoszczowie o wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze 

radnego. 

Radny Piotr Turczyński – w kolejności alfabetycznej prosił radnych o podchodzenie do 
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Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej we Włoszczowie. Zaświadczenia o wyborze 

otrzymało 15 radnych VIII kadencji 2018-2023. 

Do punktu 3  

Przewodniczący obrad Roman Sybis – poprosił Pana Pawła Sobczyka Przewodniczącego 

Miejskiej Komisji Wyborczej we Włoszczowie o wręczenie Burmistrzowi Grzegorzowi 

Dziubkowi  zaświadczenia  o wyborze.  

Do punktu 4 

Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Przewodniczący obrad – Cyt. „zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym przed 

przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się 

w taki sposób, że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo 

„ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący obrad – odczytał treść Roty, a po jej odczytaniu poprosił wszystkich 

obecnych na sali o powstanie. 

Radny Piotr Turczyński – wywoływał z nazwiska i imienia radnych, którzy składali 

ślubowanie. 

Ślubowanie złożyła 15 radnych VIII kadencji 2018-2023. 

Do punktu 5 

Przewodniczący obrad – stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w dzisiejszej sesji bierze 

udział 15 radnych obrady są prawomocne.  

Do punktu 6 

Przewodniczący obrad –  poinformował, że radni otrzymali  w przesłanych materiałach 

porządek obrad zaproponowany przez Komisarza Wyborczego Kielce III i poddał pod 

głosowanie przyjęcie tego porządku obrad. Głosowanie odbyło się przy pomocy terminali.  

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie), porządek obrad został przyjęty. Imienny wykaz 

głosowań radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej we Włoszczowie  nowo 

wybranym radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej we Włoszczowie  nowo 

wybranemu Burmistrzowi Gminy Włoszczowa zaświadczenia o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

5. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

6. Przyjęcie porządku obrad.  

7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej we Włoszczowie prowadzenia obrad. 

9. Wybór Wiceprzewodniczącego lub Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

10.  Złożenie ślubowania przez Burmistrza Gminy Włoszczowa. 

11.  Zakończenie obrad i sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Do punktu 7 

Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Przewodniczący obrad – poinformował, iż zgodnie z art.19 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym  Rada wybiera  ze  swojego grona  przewodniczącego bezwzględną większością 

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. 

Zgodnie z § 30 ust. 1 Statutu Gminy Włoszczowa, głosowanie tajne odbywa się przy użyciu 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie wyniku głosowania, a w przypadku, gdy 

z przyczyn technicznych nie ma takiej możliwości wówczas przeprowadza się głosowania 

z wykorzystaniem ostemplowanej pieczęcią Rady karty do głosowania. 

Przewodniczący obrad  - poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Radny Mirosław Małecki –  zgłosił radnego Grzegorza Dudkiewicza.  
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Pan Grzegorz Dudkiewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący obrad  - zapytał czy są jeszcze inne kandydatury,  więcej kandydatur nie 

zgłoszono.  Głosowanie tajne odbyło się  przy pomocy terminali głosujących. 

Przewodniczący obrad – przedstawił wynik głosowania tajnego. Poinformował, iż radny 

Grzegorz Dudkiewicz otrzymał 15 głosów „za” (jednogłośnie). Został wybran na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący obrad – odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący obrad – pogratulował  radnemu Grzegorzowi Dudkiewiczowi wyboru na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej i poprosił o poprowadzenie dalszej części obrad. 

Przewodniczący Rady - podziękował radnym. Podkreślił, że liczy na współpracę i dobrą 

atmosferę pracy również w tej kadencji.  

Do punktu 8 

Przewodniczący Rady Grzegorz Dudkiewicz –  podziękował radnemu Romanowi Sybisowi za 

dotychczasowe prowadzenie obrad i przystąpił do realizacji dalszej części porządku obrad. 

Do punktu 9   

Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż zgodnie ze Statutem Gminy Włoszczowa Rada 

wybiera dwóch  Wiceprzewodniczących  Rady. Poprosił o zgłaszanie kandydatur: 

Przewodniczący Rady  - zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Suligę  (wyraził zgodę), 

Radny Roman Sybis – zgłosił kandydaturę Jerzego Wiśniewskiego (wyraził zgodę), 

Radny Mirosław Małecki  - zgłosił kandydaturę radnej Anny Błaszczyk (wyraziła zgodę). 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż z uwagi na zgłoszoną większą liczbę kandydatów od 

dwóch, nie ma możliwości z przyczyn technicznych głosowania tajnego przy użyciu terminali 

do głosowania, dlatego też powołana zostanie komisja skrutacyjna do przeprowadzenia wyboru 

wiceprzewodniczących rady. Zgodnie z § 30 ust. 4 statutu Rada dokona wyboru spośród 

własnego grona trzyosobowej komisji skrutacyjnej. Przewodniczącego komisji wybierze 

spośród siebie komisja skrutacyjna. 

Przewodniczący Rady  - poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji skrutacyjnej. 

Zgłoszono:  

1. Radnego Robert Suliga  (wyraził zgodę), 

2. Radnego  Czesław Młynarczyk (wyraził zgodę), 

3. Radnego  Piotr Turczyński (wyraził zgodę). 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie składu osobowego komisji 

skrutacyjnej. Głosowanie  15 głosów „za” głosowanie imienne za pomocą terminali do 

głosowania. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady – ogłosił 15 minutową przerwę w obradach w celu ukonstytuowania się 

komisji skrutacyjnej i przygotowania  kart do głosowania. Przerwa od godz.10
25

- do 10
40

. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej Piotr Turczyński  - przedstawił regulamin głosowania: 

Cyt. „karty do głosowania przygotowane zostały zgodnie z zapisami Statutu Gminy 

Włoszczowa. Obok nazwisk kandydatów umieszczone zostały trzy kratki: „za”, „przeciw” 

„wstrzymuję się”. Radny oddaje głos wpisując znak X w jednej kratce przy każdym nazwisku. 

Wpisanie znaku X przy więcej niż dwóch rozstrzygnięciach „za” lub zaznaczeniu przy danym 

nazwisku więcej niż jednej kratki  znakiem X oraz w przypadku niezaznaczenia żadnej kratki na 

karcie czyni głos nieważnym.” 

 

Radny Czesław Młynarczyk członek komisji skrutacyjnej rozdał radnym karty do głosowania, 

Przewodniczący poprosił  o pochodzenie do stolika, oddawanie głosu i wrzucanie karty do 

urny. 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutowa przerwę w obradach, 

aby komisja skrutacyjna policzyła głosy i sporządziła protokół z ustalenia wyników głosowania 

w wyborach wiceprzewodniczących Rady Miejskiej we Włoszczowie. 
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Przerwa godz. 10
45

- 10
55 

Po przerwie wznowiono obrady   

Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół , podając wyniki tajnego głosowania: 

 

 1) Błaszczyk Anna 

a) za wyborem kandydata                           2 głosy,  

b) przeciw wyborowi kandydata                       11 głosów, 

c) bez dokonania wyboru      2 głosy; 

2) Suliga Krzysztof 

a) za wyborem kandydata                        15głosów,  

b) przeciw wyborowi kandydata                          0 głosów, 

c) bez dokonania wyboru      0 głosów; 

3)  Wiśniewski Jerzy 

a) za wyborem kandydata                     13 głosów,  

b) przeciw wyborowi kandydata                              0 głosów, 

c) bez dokonania wyboru                2 głosy; 

 

kandydaci: 

 

1)  Suliga Krzysztof 

2)  Wiśniewski Jerzy 

uzyskali bezwzględną większość głosów. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż wyniki tajnego głosowania stanowią postawę do 

sporządzenia uchwały i odczytał treść uchwały w sprawie wyboru dwóch 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Do punktu 10 

Złożenie ślubowania przez Burmistrza Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – powiedział, że objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje 

z chwilą złożenia wobec  Rady ślubowania. 

Poprosił wszystkich uczestników sesji o powstanie a Pana Grzegorza Dziubka o złożenie 

ślubowania. 

Pan Grzegorz Dziubek o godz. 11
05

 złożył ślubowanie wobec Rady Miejskiej wypowiadając 

słowa Roty ślubowania: 

 „Obejmując urząd burmistrza gminy, uroczyście ślubuję,  

że dochowam wierności  prawu, a powierzony mi urząd  

sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności  

mieszkańców  gminy. 

Tak mi dopomóż Bóg” 

 

Przewodniczący Rady – poprosił wszystkich uczestników sesji o powstanie i uczczenie minutą 

ciszy zmarłego w dniu 16 listopada 2018r. Śp. Ryszarda Maciejczyka Prezesa 

Włoszczowskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji.  

Burmistrz – Cyt. „Stajemy u progu nowej kadencji 2018-2023,  Włoszczowa ma duży potencjał, 

tym potencjałem są mieszkańcy, dlatego z tego miejsca chcę serdecznie podziękować  

wszystkim mieszkańcom za udział w wyborach w dniu 21 października. W sposób szczególny 

pragnę podziękować za to, że tak dużym poparciem obdarzyli  mnie podczas tych wyborów, to 

dla mnie duże wyróżnienie ale i zobowiązanie. Z tego miejsca chcę zadeklarować   i przyrzec, 

że wszelkie działania, które będę podejmował będą na rzecz mieszkańców bo człowiek jest 

najważniejszy w przestrzeni samorządowej. Cało dobro, które odnosi się do słowa ślubowań 

Państwa radnych, Burmistrza odnosi się również i do mieszkańców. Dlatego Urząd Gminy 

Włoszczowa, jednostki gminne będą również służyły mieszkańcom. Wykonywanie mandatu 

Burmistrza, wykonywanie mandatu radnego to służba, a nie polityka. Deklaruję swoją 
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aktywność na rzecz naszego społeczeństwa, otwartość i zachęcam do współpracy państwa 

radnych, mieszkańców, pracowników Urzędu Gminy, wszystkim, którym leży dobro naszej 

małej ojczyzny. Deklaruję, że podejmę wszelkie działania, aby ten program, który został 

poparty w dniu wyborów 21 października odnalazł swoje odzwierciedlenie w postaci 

zrealizowanych inwestycji. Deklaruję, że ta kadencja będzie kontynuacją tych czterech lat, 

które wspólnie tu wypracowaliśmy, pracowaliśmy dla dobra mieszkańców dla dobra naszej 

Gminy. Dlatego dzisiaj gorąco apeluję do Rady Miejskiej jako organu uchwałodawczego 

o roztropność, rozwagę ponieważ dysponujemy środkami publicznymi, a tę zasadę, która mi 

przyświecała w czterech ostatnich latach będę chciał wdrażać dalej, aby każda pozyskana 

złotówka z zewnątrz przyniosła lepszą jakość życia naszych mieszkańców. Budżet będziemy 

opierać na pozyskanych środkach z zewnątrz, wykorzystam potencjał pracowników Urzędu 

Gminy, dyrektorów, kierowników jednostek organizacyjnych, aby maksymalnie powiększać 

nasze finanse.  Dla mnie najważniejszy jest człowiek, ten najmłodszy ze żłobka, skończywszy 

na osobach starszych.. Deklaruję współpracę z wszystkimi przedsiębiorcami, mieszkańcami, 

organizacjami pozarządowymi w ten sposób, aby społeczeństwo obywatelskie rozwijało się, 

aby udział mieszkańców był bardzo istotny i ważny podczas podejmowania ważnych decyzji, 

Młodzieżowej Rady Miejskiej, Rady Seniorów. W ten głos będziemy się wsłuchiwać. 

Konsultacje, które będą przeprowadzane podczas spotkań, ale również i podczas wizyt u 

mnie. Mój gabinet był otwarty przez cztery lata, pięć dni w tygodniu, gdy tylko byłem i nikt nie 

odszedł z przysłowiowym kwitkiem. W tej kadencji taka forma też zostanie przyjęta i będzie 

stosowana. Należy zwrócić uwagę na  rozwój zrównoważony, który powinien dotyczyć tych 

obszarów: obszar  infrastrukturalny, finanse, obszar społeczny , który powinien przełożyć się  

na rozwój gospodarczy. Demografia, to nasi młodzi mieszkańcy powinni kształcić się od 

najniższego szczebla, wyjeżdżać na dobre studia i wracać tutaj, aby budować lepszą 

przyszłość. Tę przyszłość powinniśmy zapewnić, my samorządowcy za to jesteśmy 

odpowiedzialni. Zrównoważony rozwój dotyczy wszystkich mieszkańców miasta, Gminy, 

sołectw, osiedli, aby ta jakość życia była na właściwym poziomie, ta idea przez pięć lat naszej 

pracy powinna nam przyświecać. Niech będzie to kadencja zgody, oby ta mądrość wypływała  

podczas tych obrad, podejmowania różnych decyzji , czasami trudnych decyzji, a opierała się 

na wspólnym dobru naszej małej ojczyzny. Ważne jest budowanie wspólnoty w różnych 

grupach społecznych, w różnych jednostkach, a przede wszystkim w naszej małej ojczyźnie. 

Zapraszam do współpracy Państwa Sołtysów, ponieważ jesteście przedstawicielami 

Burmistrza w terenie, wasz głos jest ważny i pomocny przy podejmowaniu przez Burmistrza 

decyzji. Uważam, że ta kadencja przyniesie dobre owoce w postaci osiągnięcia zamierzonych 

celów. Zachęcam do tego, aby ta strategia, która została nakreślona kiedyś, przyjęta przez 

nas samorząd w poprzedniej kadencji była realizowana. Oby strategia, którą nakreślimy 

sobie tutaj była racjonalna i również realizowana.”                           

Przedstawiciele Sołectw Gminy Włoszczowa pogratulowali Burmistrzowi wyboru złożyli 

życzenia, następnie Prezes ZNP wraz z Dyrektorami Szkół złożyła życzenia gratulując  

Burmistrzowi wyboru. 

Przewodniczący Rady – złożył życzenia Burmistrzowi w imieniu całej Rady Miejskiej 

 Do punktu 11 

Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

pierwszej sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/ - /  Grzegorz Dudkiewicz 

         Protokołował 

 

/ - / Mirosław Witkowicz 


